
Skolebestyrelsesmøde mandag den 18. december 2023, 17.00 - 19.00 

 
Deltagere: Christian (f - form.), Christian (f), Sophia (e), Anette (m), Martine (f), Steffen (m), 

Mie (f), Trine (f), Sabrina (m), Steen (skoleleder) 

 

Protokol ført af: Steen 

 
Mødet afholdes på lærerværelset.  

 

Dagsorden (Orientering / Drøftelse / Beslutning / Høring / Tilsyn): 

 

1. Referat til forældrene (B) - 2 min. (Referent: Mie) 

 

2. Godkendelse af dagsordenen (B) - 3 min. (dagsorden godkendes) 

 

3. Elevråd (O) - 10 min. 

Sophia oplyste, at elevrådet ikke havde afholdt møde siden sidst pga. sygdom. De har dog 

fastlagt emner for temadagene i uge 6 med ”skærmkrop” som det gennemgående tema. 

Den 21.-23. maj planlægger elevrådet en indsamling til SOS Børnebyerne. Afslutningsvist 

nævnte Sophia, at parkourbanen snart er færdig og kan tages i brug efter juleferien.  

 

 

4. Principper for undervisningens organisering (B) – 10 min.  

Steen havde udarbejdet et udkast til en ændret principtekst på baggrund af drøftelser på 

mødet i oktober.  

Principteksten er forkortet, idet der er indsat henvisning til andre gældende principper i 

stedet for at referere principteksten direkte. Derudover er der foretaget sproglige ændringer 

og indsat et nyt punkt 2.  

Under punkt 1 besluttede bestyrelsen at lade ordet ”Specialundervisning” udgå og i stedet 

benytte ”Inkluderende fællesskaber”.  

Princippet blev herefter godkendt.  

 

 

5. Procedure for henvendelser til skolebestyrelsen (B) – 10 min. 

Steen foreslog, at proceduren indskrives i skolens forretningsorden.  

Idet proceduren primært tager sigte på at beskrive, hvilke punkter skolebestyrelsen tager 

sig af, besluttede bestyrelsen at lægge proceduren som et tillæg til skolens 

forretningsorden.   

 

 

6. Status på indkøb/brug af budget (O) – 5 min.  

Steen oplyste, at skolen/SFO’en ikke har et for stort overskud ved årsafslutningen.  

I alt er der efter indkøb af parkourbane, bøger, PC’ere, ombygning mv. et samlet overskud 

på 540.000 kr.  

SFO’en har isoleret et overskud på 340.000 kr., men mangler afregning af i alt ca. 140.000 

kr. SFO’en påtænker indkøb af bl.a. et nyt skur/værksted i 2024.   

 

 



 

7. Meddelelser/nyt fra (O) - 10 min. 

SFO: Steffen oplyste, at Ravnen har fået en ny cafe, nye gulve og en ny kollega. Ravnen 

planlægger en koloni i 2024. Det bliver af pædagogiske årsager en traditionel koloni og 

ikke Vilde Vulkaner.  

I SFO1 får de en ny pædagog pr. 1. april 2023. 

 

Formand: Steen oplyste i Christians fravær, at skolebestyrelsen har modtaget en 

forældrehenvendelse vedr. vikardækning i en given klasse i udskolingen. Steen oplyste, at 

der på Aula ganske rigtigt fremgår en stor procentdel af vikartimer i den pågældende 

klasse. Dette skyldes dog primært ikke sygefravær, men at der er en lærer i den 

pågældende klasse, der har skulle dække timer i en anden klasse på grund af en lærers 

opsigelse. Samtidigt er der også er vikar i klassen, da vi venter på, at en ny lærer starter pr. 

1. februar.  

 

Skoleledelsen: Skolen har ansat en ny lærer med tiltrædelse 1. februar 2024. Den 

kommende lærer kan undervise i biologi, idræt, natur/teknik, musik og madkundskab.  

Steen oplyste, at UVM har accepteret skolens ønske om at ændre prøveform i tysk. 

Afslutningsvist oplyste Steen, at skolen har haft besøg af arkitekter, der på baggrund af 

besøget skal udarbejde et konkret forslag i forhold til de fremtidige kapacitetsudfordringer.      

 

 

8. Evt. - 5 min.:  

 

 

 

 
Kommende møder: mandage 15.01. torsdage. 08.02.-18.03.-15.04.-13.05.-10.06. 


